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ПРОТОКОЛ 

№ 10 

 
Днес, 21.11.2024 г., от 11:00 ч. в зала 203 на община Шумен се проведе 

заседание на ПК по „Европейски проекти, международно сътрудничество и 

взаимодействие с неправителствени организации”. 

 

На заседанието присъстваха:  

Владимир Йолов                     - председател 

Илия Койнов                                - зам.-председател 

Евгения Леополдова                    - член 

Ивайло Обретенов                       - член 

Богомил Петров                           - член 

        Венцислав Венков                        - член  

       Александър Денев                         - член. 

 

На заседанието присъстваха още: г-жа Ася Аспарухова - председател на 
Общински съвет, г-жа Даниела Русева - зам.-кмет „Европейски политики, 

екология и туризъм”, г-н Николай Колев - зам.-кмет „Икономическо развитие“,    

г-н Румен Въков - ст. юрисконсулт и журналисти. 

 

Заседанието беше открито и ръководено от д-р Владимир Йолов - 

председател на ПК ЕПМСВНПО, който провери кворума на членовете на 
комисията и предложи да бъдат разгледани и гласувани точките от дневния ред на 
предстоящото заседание на ОбС резолирани към постоянната комисия. 

 

Със 7 гласа „за“, без „против“ и без „въздържали се“, комисията прие 
следния 

 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

 

I. Докладни записки за предстоящата сесия: 

1. Присъединяване на Община Шумен към Мрежата на 

Балканските градове В40. - докладна записка от проф. Христо Христов - кмет на 
Община Шумен /т. 15 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

2. Изпълнение на Решение № 207 по протокол № 11 от 25.07.2024 г. на 

заседание на Общинския съвет- докладна записка от проф. Христо Христов - 

кмет на Община Шумен /т. 16 от дневния ред на предстоящата сесия/. 
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ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Докладни записки за предстоящата сесия 

 

1.  Присъединяване на Община Шумен към Мрежата на Балканските 

градове В40 - докладна записка от проф. Христо Христов - кмет на Община 

Шумен /т. 15 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

 

По първа точка д-р Владимир Йолов дава думата на г-н Николай Колев. 

Г-н Николай Колев - зам.-кмет „Икономическо развитие“ - „Мрежата на 
балканските градове В40 е учредена в Истанбул преди три години. Целта на тази 

организация е градовете на Балканския полуостров да имат по-добра 
комуникация, да имат регулярни срещи и да работят по важни теми. Основните 
теми, които са заложени са проблемите на околната среда със променящия се 
климат, бежански натиск, бедността в големите градове, пандемии, стремежът 
към по-силна демокрация. Участието в тази организация не изисква заплащане на 
членски внос. Решенията, приети в тази организация нямат обвързващ характер за 
членовете на организацията, но се приема, че градовете членуващи в мрежата са 
готови да се съобразят с препоръките на организация. Към днешна дата точна 
бройка колко са градовете не знам, но от страна на България - там членуват: 
София, Пловдив, Бургас, Велико Търново, Кърджали, Димитровград. Други по-

големи градове извън България са: Одрин, Истанбул, Атина, Скопие, Ниш, 

Подгорица, Сараево. Така че смятам, че ползите от участието са много по-големи, 

отколкото да се стои настрана и да не се участва в нещо, което дава възможност за 
по-добра и по-близка  комуникация и връзки с останалите градове, които не са 
толкова далече от нас. Ако имате някакви въпроси?“ 

Г-н Богомил Петров - член на ПК ЕПМСВНПО - „Г-н Колев, това е страхотна 
възможност. Имам само един въпрос - би ли коствало нещо това на Община 
Шумен във финансов аспект?“ 

Г-н Николай Колев - зам.-кмет „Икономическо развитие“ - „Няма членски 

внос, няма такси за подаване на членство, единствено хипотетично би могло да се 
изискват някакви средства, ако Шумен кандидатства и бъде определен за 
управляващ град, понеже принципа на управление е ротационен. На една година 
се сменя и града управляващ е и домакин на годишната среща на градовете, като  

задължението е да поеме разходите за настаняване и прехрана, без транспортни 

разходи. Това е хипотетично, ако Шумен кандидатства, ако бъде одобрен. До сега 
са минали три години и са се завъртяли по-големите градове като Атина, 
Истанбул.“ 

Г-жа Евгения Леополдова - член на ПК ЕПМСВНПО - „Искам да попитам - 

това наша инициатива ли е, на Община Шумен или сме поканени да се включим?“ 

Г-н Николай Колев - зам.-кмет „Икономическо развитие“ - „Тъй като това се 
движи и през НСОРБ, първо от там имаме информация за това. Дали аз първи 

писах или те свързаха, не мога да кажа, но помня, че говорихме със секретариата  
на организацията, който се намира в Истанбул. Мисля, че си разменихме имейл,  

доста отворена е комуникацията. За последните месеци сме се чували поне два 
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пъти и държим връзка. Самото кандидатстване е с декларация, която се подписва, 
където се приема, че подкрепяме тези основни принципи на работа - 

демократичност, независимост, равнопоставеност и съответно, мотивационно 

писмо, че бихме искали да сме пълноправен член, които да предаде опита си във 

различните сектори.“  

Г-н Венцислав Венков - член на ПК ЕПМСВНПО - „Колко пъти заседава в 

годината?“ 

Г-н Николай Колев - зам.-кмет „ Икономическо развитие“ - „Един път, а 
другите срещи са онлайн.“ 

Г-н Венцислав Венков - член на ПК ЕПМСВНПО - „Дано не се обиди г-н 

Колев, но дали не е по-добре когато определяме представителя да го споменем 

като позиция - „заместник-кмет „Икономическо развитие“, да не е поименно? За 
да не правим нови решения и да сменяме имена, по-добре е да е с позиция 
„Заместник кмет „Икономическо развитие“.“ 

Г-н Николай Колев - зам.-кмет „ Икономическо развитие“ - „Подкрепям го. 

Понеже казахте „да не се обидя“, не се обиждам, подкрепям.“ 

Д-р Владимир Йолов - председател на ПК ЕПМСВНПО - „Аз имам два 
въпроса. Единият е - има ли някаква практика до сега, ясно е, че е по-нова 
организация в това партньорство, нещо да се е случвало в нашите градове, имаме 
ли някаква информация или към момента нещо предстои като цяло в тази 

посока?“ 

Г-н Николай Колев - зам.-кмет „ Икономическо развитие“ - „Това е трета  
година, в която функционира организацията. За българските градове, те като 

членство, освен Кърджали, които са  първия български град, който е участвал там, 

в самото създаване на организацията, другите са на по една година.“ 

Д-р Владимир Йолов - председател на ПК ЕПМСВНПО - „Преди да 
подложим на гласуване така, идеята като цяло е добра. Аз не виждам обаче Устав 

никъде на това сдружение, поне аз не съм го намерил. Бих искал да го впишем за 
сесия. Ако имат някакъв Устав, поне да са представили някаква форма на 
обединение, което вътре има заложени правила, да бъде представено на сесия. 
Иначе идеята е добра като цяло.“ 

 

Със 7 гласа „за“, без „против“ и без „въздържали се“, комисията подкрепя 

докладната записка, като предлага т. 3 от проекта за решение да придобие 

вида: „При приемане на Община Шумен за член на Мрежата на Балканските 

градове В40 определя за представител на Общината заместник-кмета по 

„Икономическо развитие“. 

До сесията да бъде предоставен на общинските съветници Устав на 

сдружението или правила, ако има такива.  

 

 

2.  Изпълнение на Решение № 207 по протокол № 11 от 25.07.2024 г. на 

заседание на Общинския съвет- докладна записка от проф. Христо Христов - 

кмет на Община Шумен /т. 16 от дневния ред на предстоящата сесия/. 
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Д-р Владимир Йолов даде думата на г-жа Даниела Русева - зам.-кмет 
„Европейски политики, екология и туризъм”. 

Г-жа Даниела Русева - зам.-кмет „Европейски политики, екология и 

туризъм” - „Предложили сме доклад за изпълнението на решението до този 

момент. Мисля, че не подлежи на гласуване тази точка, просто е за информация. 

Кандидатствахме  с  проекта за компостиращата инсталация за 
биоразградими отпадъци. Предварително се изискваше, преди да кандидатстваме,  
редица процедури по Закона за обществените поръчки. Провели сме ги 

процедурите, успяхме да спазим срока. Шестата община бяхме, която 

кандидатства, общо са кандидатствали 16 общини. Чакаме одобрение.“ 

Д-р Владимир Йолов - председател на ПК ЕПМСВНПО - „Кога е срока 
евентуално за одобрение?“ 

Г-жа Даниела Русева - зам.-кмет „Европейски политики, екология и 

туризъм” - „До Нова година би трябвало да имаме резултат.“ 

Д-р Владимир Йолов - председател на ПК ЕПМСВНПО - „Ние на предишно 

наше заседание, предишни даже две комисии, имахме решение за представяне на 
количествено-стойностна сметка към този проект.“ 

Г-жа Даниела Русева - зам.-кмет „Европейски политики, екология и 

туризъм” - „Разговарях с хората, които правиха ПИП-а, прединвестиционното 

проучване, да дойдат да направят цялостна презентация. Чакаме да ни кажат кога 
ще бъде удобно за тях, ще поканим всички общински съветници, който желае. 
Защото в този ПИП са предвидени и сметосъбиращите машини, които ще бъдат 
купени по линия на проекта, и контейнерите, които ще бъдат закупени за зелени 

отпадъци и за хранителни отпадъци отделно, всичко това е предвидено в ПИП-а. 
Така че, те ще дойдат и ще направят презентация.“ 

Д-р Владимир Йолов - председател на ПК ЕПМСВНПО - „Ние така или иначе 
го имаме залегнало като точка при нас и искаме да се изпълни тази точка, т.е. да 
мине това и през нашата комисия, тъй като ние и това съблюдаваме като цяло, 

тези проекти, които минават. Така че вече вие ще ни информирате. Това до края 
на годината трябва ли да го очакваме да се случи?“ 

Г-жа Даниела Русева - зам.-кмет „Европейски политики, екология и 

туризъм” - „Предполагам да. Аз дори настоявах да стане сега, когато заседават 
комисиите. Направо по време на заседанието на комисиите да ви бъде направена 
тази презентация, но са в невъзможност да дойдат точно в този етап, в този 

период.“ 

Д-р Владимир Йолов - председател на ПК ЕПМСВНПО - „Защото смисълът 
на комисията е този, ние да влезем в детайли, да разгледаме, да се произнесем, 

иначе ние се произнасяме за нещо, което не сме го виждали, имайки предвид 

времето, което е скъсено на консултанти, които проектират. Колеги, приемаме 
информацията, но пак подчертавам, да се направи такава среща, защото това е 
много важно!“ 

Г-жа Даниела Русева - зам.-кмет „Европейски политики, екология и 

туризъм” - „Да, предвидили сме го, каза ли сме им, просто от тях зависи кога ще 
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стане. По принцип ПИП-а се прави от такива специалисти-хидрогеолози, да 
речем, такива редки специалисти.“ 

Д-р Владимир Йолов - председател на ПК ЕПМСВНПО - „Кой е изготвил  

тази статистическа извадка?“ 

Г-жа Даниела Русева - зам.-кмет „Европейски политики, екология и 

туризъм” - „Да, от Алфа  Рисърч беше направена. Алфа Рисърч спечели 

обществената поръчка за статистиката, за проучването, нагласата на 
населението.“ 

Д-р Владимир Йолов - председател на ПК ЕПМСВНПО - „Изготвяне Схема 
за контрол на качеството на компоста  и План за използване - това е направено, 

така ли, в проекта?“ 

Г-жа Даниела Русева - зам.-кмет „Европейски политики, екология и 

туризъм” - „Да, всичко което е написано в докладната е направено, свършено е.“ 

Г-н Богомил Петров - член на ПК ЕПМСВНПО - „Г-жо Русева, някакви 

сурови данни от статистическото изследване имаме ли? Какви са нагласите?“ 

Г-жа Даниела Русева - зам.-кмет „Европейски политики, екология и 

туризъм” - „Искате да видите какви са нагласите ли?“ 

Г-н Богомил Петров - член на ПК ЕПМСВНПО - „Да, хубаво е да имаме 
някаква идея какви са нагласите.“ 

Г-жа Даниела Русева - зам.-кмет „Европейски политики, екология и 

туризъм” - „Добре, ще ги изискаме, те са представени към самия проект, но ще ви 

представим като обобщена информация, и на вас като съветници.“ 

Д-р Владимир Йолов - председател на ПК ЕПМСВНПО - „Ние искаме да 
спазим, да заключа последно, идейния проект с всички тези съпътстващи 

информационни носители, да ги обсъдим на комисия, за да предотвратим 

евентуално бъдещи грешки, тъй като това е проект, който подема отпадъците от 
самите домакинства, извозва се, преработва се. Това е един сложен процес, който 

ако ние не го погледнем от всички страни, може да няма нужната ефикасност.“ 

 

ПК прие за информация отчета за изпълнение на Решение № 207 по 

протокол № 11 от 25.07.2024 г. на ОбС Шумен. 

  

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 11:16 ч. 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК:  

            /д-р Владимир Йолов/ 

 

 

 

ПРОТОКОЛЧИК:  

                 /Дарина Гинева/ 


